
Protokół Nr XLVIII.2023

z XLVIII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 14 września 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

XLVIII Sesja Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim rozpoczęła się o godzinie 1150 i miała
miejsce  w sali konferencyjnej w Budynku Kulturalno – Oświatowym w Wielopolu Skrzyńskim.
Obrady  sesji  otworzył  i  prowadził  Pan  Sławomir  Górski –  Przewodniczący  Rady  Gminy
stwierdzając  quorum,  przy  którym  Rada  Gminy  może  obradować  i  podejmować  prawomocne
uchwały.  Zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyli  wszyscy radni.  Obrady sesji
przed jej  zakończeniem opuścili  radni:  Pan Janusz Misiora,  Pan Wiesław Janowski,  Pan Janusz
Kipa, Pan Rafał Panocha i Pani Beata Wiśniewska. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta – Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Katarzyna Gruszczyńska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz
w Urzędzie  Gminy  oraz  wyrażeniu  zgody uczestników sesji  na  przetwarzanie  i  upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

Przed odczytaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski
poddał  pod  głosowanie  włączenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia
pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego na realizację zadania publicznego.
Ww. projekt uchwały został jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad XLVIII Sesji Rady
Gminy w Wielopolu Skrzyńskim łącznie z wprowadzonymi zmianami:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)   w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego na

realizację zadania publicznego;

2) w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podkarpackiemu  na  realizację

zadania publicznego;

3)  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok

Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.;

4)  w sprawie przekazania petycji według właściwości;

5)  w  sprawie  przekazania  skargi  skarżącego  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego

w Rzeszowie.

4. Wybór ławników da sądów powszechnych na kadencję w latach 2024 – 2027.      

5. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

6. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wnioski (w tym wnioski Komisji Rady Gminy) i sprawy różne.

9. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

10. Zamknięcie sesji.  

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. 
 
3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska  poinformowała,  że  komisja  dokonała  analizy  i  pozytywnie  zaopiniowała  cztery
projekty uchwał: w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszow-
skiego,  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podkarpackiemu  na  realizację
zadania  publicznego,  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na
2023 rok Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 roku oraz w sprawie przekazania skargi
skarżącego do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie. 
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1)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego na
realizację zadania publicznego.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVIII.375.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

2)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację
zadania publicznego.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVIII.376.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

3)  Przystąpiono  do  procedowania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok  Nr  XXXIX.314.2023  z  dnia
19 stycznia 2023 r.

Do projektu uchwały wniesiona została poprawka, którą przedstawił Pan Łukasz Dziok –
Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie. Wyjaśnił, że na wniosek Pana Wójta i w związku
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z obradami Komisji Rozwoju Gminy w § 1 ust. 4 tiret 5 spłata odsetek do zaciągniętych kredytów
w kwocie, było 40.000,00 zł, będzie 15.000,00 zł i w ust. 5 dodaje się pkt 8 dotacja celowa na
pomoc finansową dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego na dofinansowanie zakupu specjalne-
go samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ropczycach
w kwocie 25.000,00 zł.

Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  sprecyzował,  że  poprawka była
złożona  na  wniosek  grupy  radnych.  Następnie  poddał  pod  głosowanie  wniesioną  do  projektu
uchwały ww. poprawkę: 

―  14 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  1 głos – „wstrzymujący się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.

Niniejsza autopoprawka została przyjęta.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Maria Żywot.

Głosy wstrzymujące się (1):
Piotr Zięba.

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał  projekt  uchwały
w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok
Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r. wraz z wprowadzonymi zmianami.
              
Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.

Uchwała Nr XLVII.377.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala, Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.
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4) Pan  Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał petycję w sprawie
sprzeciwu wobec inwestycji  pn.  „Budowa stacji  bazowej  telefonii  komórkowej  PLAY,
przewidzianej  do  realizacji  na  działce  numer  ewidencyjnej  3117,  położonej
w miejscowości Brzeziny” (w załączeniu) oraz projekt uchwały w sprawie przekazania
petycji według właściwości.

Opinię do niniejszego projektu uchwały przedstawiła Pani Maria Żywot – Przewodnicząca
Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji.  Zgodnie  z  art.  18  ust.  1  ustawy z  dnia  8  marca  1990  r.
o samorządzie gminnym, Rada Gminy rozpatruje petycje składane przez obywateli. W tym celu
powołuje  Komisję  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Mając  na  uwadze  powyższe  regulacje  prawne,
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim na posiedzeniu w dniu
1 sierpnia 2023 r. zapoznała się z treścią niniejszej petycji i uznała, że postulat wydania odmownej
decyzji  w zakresie budowy stacji  bazowej telefonii  komórkowej PLAY na działce nr ew. 3117,
położonej w miejscowości Brzeziny, nie mieści się w zakresie zadań i kompetencji Rady Gminy.
Komisja  uznała,  że  Rada  Gminy  nie  jest  właściwa  do  rozpatrzenia  niniejszej  petycji
i  rekomendowała  przekazanie  petycji  organowi  prowadzącemu  postępowanie  administracyjne
w  przedmiotowym  zakresie  –  Wójtowi  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie.  W  zakresie  objętym
przedmiotową  petycją  toczy  się  bowiem  postępowanie  administracyjne  w  sprawie  ustalenia
lokalizacji  inwestycji celu publicznego o znaczeniu lokalnym dla inwestycji  pn. „Budowa stacji
bazowej telefonii komórkowej sieci PLAY wraz z kablową linią zasilającą i kanalizacją kablową”
przed właściwym organem, tj. Wójtem Gminy Wielopole Skrzyńskie. Zgodnie bowiem z art. 51
ust.  1  pkt  2 ustawy z dnia 27 marca 2023 r.  o planowaniu i  zagospodarowaniu przestrzennym
w sprawach ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego o znaczeniu powiatowym i gminnym,
decyzję wydaje wójt, burmistrz albo prezydent miasta.   

          
Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  2 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVIII.378.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Janusz Misiora, Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska,
Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Głosy wstrzymujące się (2):
Zofia Bieszczad, Krzysztof Majchrowicz.
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5) Pan  Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał skargę na uchwałę
Rady  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim  Nr  XLVI.360.2023  z  dnia  27  lipca  2023  r.
w  sprawie  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  w  budynku  nr  304,  położonym  na  działce
nr  3823/1  w  Nawsiu,  stanowiącym  własność  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim
(w  załączeniu) oraz  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi  skarżącego  do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie.
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy pytał radnych czy odczytać także odpowiedź na skargę.

Głos  zabrał  Pan Łukasz  Dziok  –  Zastępca  Wójta  Gminy Wielopole  Skrzyńskie,  który
wniósł  o  odczytanie  stanowiska Gminy wobec zarzutów zawartych w skardze skoro odczytano
skargę i po raz kolejny te same argumenty, które już na sesji padały i będą pewnie jeszcze padały.
Mówił, że ustalone było przed sesją, że odpowiedzi na skargę i skargi nie czytamy. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał odpowiedź na skargę, stanowiącą załącznik do
niniejszej uchwały. 

Do  przedstawionego  projektu  uchwały  głos  zabrała  Pani  Zofia  Bieszczad  –  radna
z Glinika, która pytała ile lokatorów wyraziło chęć zakupu swoich mieszkań.

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odpowiedział,  że  na  dzień
dzisiejszy trzech lokatorów wyraziło chęć zakupu mieszkań po cenie wyceny, korzystając z prawa
pierwokupu. Będąc przy głosie Pan Wójt podziękował Panu Przewodniczącemu za odczytanie tak
długiej  odpowiedzi  na  skargę,  a  pani  mecenas  za  merytoryczne  przygotowanie  stanowiska  do
niniejszej skargi.

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod  głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 13 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVIII.379.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof  Majchrowicz,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Krzysztof  Traciak,  Beata
Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni: (2):
Wiesław Janowski, Janusz Misiora.

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.
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4. Wybór ławników da sądów powszechnych na kadencję w latach 2024 – 2027.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ławników do Sądu
Okręgowego  oraz  do  Sądu  Rejonowego  wybiera  Rada  Gminy,  dla  których  obszar  objęty  jest
właściwością  tych sądów, w głosowaniu tajnym. Z końcem bieżącego roku upływa czteroletnia
kadencja ławników wybranych podczas wyborów w 2019 r. W związku z powyższym, Rada Gminy
w  Wielopolu  Skrzyńskim  zobowiązana  jest  do  wyboru  ławników  do  sądów  powszechnych  na
kadencję w latach 2024 – 2027. Kolegium Sądu Okręgowego w Rzeszowie ustaliło następującą
liczbę  ławników  potrzebnych  do  wyboru  z  terenu  właściwości  Rady  Gminy  w  Wielopolu
Skrzyńskim na kadencję w latach 2024 – 2027:

• do Sądu Okręgowego w Rzeszowie jeden ławnik;
• do Sądu Rejonowego w Ropczycach jeden ławnik. 

W ustawowym terminie, tj. do dnia 30 czerwca 2023 r., do Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim
zgłoszeni zostali kandydaci:

• do Sądu Okręgowego w Rzeszowie Pan Przemysław Róg i Pani Aneta Wlezień;
• do Sądu Rejonowego w Ropczycach Pani Beata Ozga i Pani Marzena Agata Tęczar. 

Przed przystąpieniem do wyborów Rada Gminy powołuje zespół, który przedstawia na Sesji Rady
Gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich
wymogów określonych w ustawie. Zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do
sądów powszechnych na kadencję 2024 – 2027 został powołany uchwałą z dnia 27 lipca 2023 roku.

Opinię  na  temat  zgłoszonych kandydatów na  ławników odczytał  Pan Tadeusz  Opoń –
Przewodniczący powołanego zespołu, o następującej treści:

Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 
w latach 2024 – 2027 został  powołany uchwałą Nr XLVI.368.2023 Rady Gminy w Wielopolu
Skrzyńskim z dnia 27 lipca 2023 r. w składzie: Tadeusz Opoń, Beata Wiśniewska, Zbigniew Gąsior.

Podczas posiedzenia Zespołu w dniu 22 sierpnia 2023 r. dokonano wyboru Przewodniczą-
cego Zespołu oraz Zastępcy Przewodniczącego Zespołu. Przewodniczącym Zespołu został wybrany
Pan Tadeusz Opoń, zaś Zastępcą Przewodniczącego – Pani Beata Wiśniewska.

Stosownie do dyspozycji art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów
powszechnych, zadaniem Zespołu opiniującego jest opracowanie i przedstawienie na Sesji Rady
Gminy,  przed  przystąpieniem  do  wyboru  ławników,  opinii  o  zgłoszonych  kandydatach,
w  szczególności  w  zakresie  spełnienia  przez  nich  wymogów określonych  w ustawie.  Zgodnie
z przepisami powyższej ustawy, ławników do sądów powszechnych wybierają rady gmin, których
obszar jest objęty właściwością tych sądów, w głosowaniu tajnym. Wiceprezes Sądu Okręgowego
w Rzeszowie, pismem z dnia 15 maja 2023 r. znak A-0140-5-1/23 poinformował o ustalonej przez
Kolegium liczbie ławników wybieranych przez Radę Gminy w Wielopolu Skrzyńskim do poszcze-
gólnych sądów, tj.:

• do Sądu Okręgowego w Rzeszowie – 1 ławnik;
• do Sądu Rejonowego w Ropczycach – 1 ławnik.

Brak zapotrzebowania na ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.
Termin  zgłaszania  kandydatów  upłynął  30  czerwca  2023  roku.  O  terminie  tym oraz  sposobie
dokonywania zgłoszeń opinia publiczna została poinformowana poprzez zamieszczenie stosownych
informacji  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie,  w  Biuletynie  Informacji
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Publicznej  Urzędu  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz  na  tablicy  ogłoszeń  w  Urzędzie  Gminy
w Wielopolu Skrzyńskim. Do Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim wpłynęły dwie kandydatury
na ławnika do Sądu Okręgowego w Rzeszowie:

• Pani  Aneta Wlezień – zgłoszona przez 50 obywateli  mających czynne prawo wyborcze,
zamieszkujących stale na terenie gminy;

• Pan  Przemysław  Róg  –  zgłoszony  przez  stowarzyszenie  –  Ochotniczą  Straż  Pożarną
w Broniszowie.

oraz dwie kandydatury na ławnika do Sądu Rejonowego w Ropczycach:
• Pani  Marzena  Agata  Tenczar  –  zgłoszona  przez  50  obywateli  mających  czynne  prawo

wyborcze, zamieszkujących stale na terenie gminy;
• Pani  Beata  Ozga  –  zgłoszona  przez  53  obywateli  mających  czynne  prawo  wyborcze,

zamieszkujących stale na terenie gminy.
Zgodnie  z  art.  162  §  10  ustawy,  Rada Gminy zobowiązana jest  do  pozostawienia  bez

dalszego biegu zgłoszeń kandydatów, które wpłynęły po upływie terminu, a także te,  które nie
spełniają wymagań formalnych, o których mowa w art. 162 § 2-5 ustawy. W związku z powyższym
Zespół  ustalił,  że  zgłoszenie  wszystkich  kandydatur  dokonane  zostało  w  ustawowym terminie
i przez podmioty do tego uprawnione, zgłoszenia dokonano na drukach przewidzianych rozporzą-
dzeniem, do zgłoszeń dołączono wszystkie wymagane dokumenty i oświadczenia, opatrzone datą
nie wcześniejszą niż trzydzieści dni przed dniem zgłoszenia.

Następnie  Zespół  dokonał  analizy  zgłoszeń  kandydatów  na  ławników  pod  kątem
wymogów określonych w art. 158 § 1  i art. 159 ustawy. Ocenie poddane zostały, zgodnie z art. 158
§ 1 ustawy następujące elementy:

1) posiadanie obywatelstwa polskiego i korzystanie z pełni praw cywilnych i obywatelskich;
2) nieskazitelność charakteru;
3) ukończenie 30 lat;
4) zatrudnienie,  prowadzenie  działalności  gospodarczej  lub  zamieszkiwanie  w  miejscu

kandydowania co najmniej od roku;
5) nieprzekroczenie 70 lat;
6) zdolność do kandydowania, ze względu na stan zdrowia i pełnienia obowiązków ławnika;
7) posiadanie co najmniej wykształcenia średniego.

Ocenie poddane zostały również przesłanki określone w art. 159 ustawy, które określają, że
ławnikami nie mogą być:

1) osoby zatrudnione w sądach powszechnych i innych sądach oraz w prokuraturze;
2) osoby wchodzące w skład organów, od których orzeczenia można żądać skierowania sprawy

na drogę postępowania sądowego;
3) funkcjonariusze  Policji  oraz  inne  osoby  zajmujące  stanowiska  związane  ze  ściganiem

przestępstw i wykroczeń;
4) adwokaci i aplikanci adwokaccy;
5) radcy prawni i aplikanci radcowscy;
6) duchowni;
7) żołnierze w czynnej służbie wojskowej;
8) funkcjonariusze Służby Więziennej;
9) radni gminy, powiatu i województwa.

Nie można być ławnikiem jednocześnie w więcej niż jednym sądzie. 
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Zespół  dokonał  także  analizy  informacji  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  
w Rzeszowie o zgłoszonych kandydatkach do objęcia stanowiska ławnika sądowego. 

Wobec powyższego, Zespół wydał następujące opinie do niżej wymienionych osób:
1) Kandydatka  na  ławnika  do  Sądu  Okręgowego  w  Rzeszowie  Pani  Aneta  Wlezień  na

podstawie przedłożonych dokumentów i oświadczeń spełnia wszystkie wymogi określone
w rozdziale  7 ustawy z dnia 27 lipca  2001 r.  –  Prawo o ustroju  sądów powszechnych.
Opierając  się  na informacjach  zawartych w zgłoszeniu,  szczególnie  w karcie  zgłoszenia
Zespół  stwierdził,  że  kandydatki  nie  dotyczą  okoliczności,  o  których  mowa w art.  159
ustawy.  Mając  na  uwadze  również  informację  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji,
Zespół zaopiniował kandydatkę pozytywnie. 

2) Kandydat na ławnika do Sądu Okręgowego w Rzeszowie Pan Przemysław Róg w oparciu 
o przedłożone dokumenty i oświadczenia spełnia wszystkie wymogi określone w rozdziale
7 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych. Opierając się na
informacjach zawartych w zgłoszeniu, szczególnie w karcie zgłoszenia Zespół stwierdził, że
kandydata nie dotyczą okoliczności, o których mowa w art. 159 ustawy. Mając na uwadze
również informację od Komendanta Wojewódzkiego Policji, Zespół zaopiniował kandydata
pozytywnie. 

3) Kandydatka na ławnika do Sądu Rejonowego w Ropczycach Pani Marzena Agata Tenczar
w oparciu o przedłożone dokumenty i oświadczenia spełnia wszystkie wymogi określone
w rozdziale  7 ustawy z dnia 27 lipca  2001 r.  –  Prawo o ustroju  sądów powszechnych.
Opierając  się  na informacjach  zawartych w zgłoszeniu,  szczególnie  w karcie  zgłoszenia
Zespół  stwierdził,  że  kandydatki  nie  dotyczą  okoliczności,  o  których  mowa w art.  159
ustawy.  Mając  na  uwadze  również  informację  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji,
Zespół zaopiniował kandydatkę pozytywnie. 

4) Kandydatka na ławnika do  Sądu  Rejonowego w Ropczycach Pani Beata Ozga w oparciu
o przedłożone dokumenty i oświadczenia spełnia wszystkie wymogi określone w rozdziale
7 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych. Opierając się na
informacjach zawartych w zgłoszeniu, szczególnie w karcie zgłoszenia Zespół stwierdził, że
kandydatki nie dotyczą okoliczności, o których mowa w art. 159 ustawy. Mając na uwadze
również informację od Komendanta Wojewódzkiego Policji, Zespół zaopiniował kandydat-
kę pozytywnie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  regulamin  tajnego  głosowania
w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2024 – 2027:

1. Rada Gminy w Wielopolu Skrzyńskim wybiera:
 jednego ławnika do Sądu Okręgowego w Rzeszowie spośród dwóch kandydatów,
 jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Ropczycach spośród dwóch kandydatów.
2. Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych trzyosobowa Komisja  Skrutacyjna.  

Komisja wybiera spośród siebie przewodniczącego.
3. Głosowanie jest tajne i odbywa się za pomocą kart do głosowania sporządzonych odrębnie

dla każdego sądu. 
4. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania w porządku alfabetycz-

nym.  Komisja  Skrutacyjna  sprawdza  prawidłowość  sporządzonych  kart  do  głosowania,
opatruje karty pieczęcią Rady Gminy i rozdaje je radnym.
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5. Głosowanie  odbywa  się  na  sesji  poprzez  wyczytanie  przez  Przewodniczącego  Komisji
Skrutacyjnej, według listy obecności, nazwisk radnych, którzy kolejno podchodzą do urny
i  w  obecności  Komisji  Skrutacyjnej  wrzucają  do  niej  karty  do  głosowania.  Podczas
głosowania na sali znajduje się parawan lub inne urządzenie umożliwiające radnym tajne
(dyskretne) dokonanie wyboru kandydatów na kartach do głosowania.

6. Karty do głosowania,  sporządzone odrębnie dla  każdego Sądu, według jednolitej  formy,
zawierają  brzmienie:  „Karta  do  głosowania  w  wyborach  ławnika  do  Sądu  Okręgowego
w  Rzeszowie”,  „Karta  do  głosowania  w  wyborach  ławnika  do  Sądu  Rejonowego
w  Ropczycach”  oraz  zamieszczone  poniżej  w  kolejności  alfabetycznej  imię  (imiona)
i nazwisko zgłoszonych kandydatów na ławników. Obok każdego nazwiska z lewej strony
umieszcza się jednakową kratkę.

7.  Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „X” w kratce jednego kandydata do
Sądu Okręgowego w Rzeszowie i jednego kandydata do Sądu Rejonowego w Ropczycach,
opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata na ławnika.

8. Jeżeli  radny  na  karcie  do  głosowania  nie  postawi  znaku  „X”  w  kratce  obok  żadnego
kandydata, jego głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru (czyli głos wstrzymujący
się).

9. Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi znak „X” w dwóch kratkach lub wypełni kartę
w sposób niezgodny z punktem 7, głos taki uważa się za nieważny.

10. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza
odrębne protokoły dla każdego sądu, w których określa co najmniej:
1) liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania;
2) imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów;
3) liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania;
4) liczbę kart wyjętych z urny;
5) liczbę kart nieważnych;
6) liczbę głosów nieważnych;
7) liczbę głosów ważnych;
8) liczbę głosów ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów;
9) liczbę głosów wstrzymujących się

        oraz stwierdza wynik wyborów.
Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik
głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do
naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu.

11. Wybór ławników następuje zwykłą większością głosów w obecności co najmniej  połowy

ustawowego składu Rady.

12. Wyniki  wyborów  ogłasza  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  poprzez  odczytanie

protokołu na sesji.

13. Wyniki głosowania dotyczące wyboru ławnika, Rada Gminy stwierdza uchwałą.

14. W przypadku,  gdy w głosowaniu  dwoje kandydatów otrzyma jednakową liczbę  głosów,

która stanowi liczbę uprawniającą do uzyskania mandatu ławnika, a jednocześnie powodo-
wałoby to wybór większej liczby ławników niż ustalony limit, wybory powtarza się.
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie regulaminu tajnego
głosowania w sprawie wyboru  ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2024 –
2027. Niniejszy regulamin został przyjęty jednogłośnie przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 13 radnych obecnych podczas głosowania.

Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof  Majchrowicz,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Krzysztof  Traciak,  Beata
Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.

Nieobecni (2):
Wiesław Janowski, Janusz Misiora.

Kolejno przystąpiono do powołania trzyosobowej komisji skrutacyjnej. Zgłoszeni zostali:
―  Pan Zbigniew Gąsior wyraził zgodę na pracę w komisji; 
―  Pan Tadeusz Opoń wyraził zgodę na pracę w komisji;
―  Pani Beata Wiśniewska wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

Zaproponowany  skład  komisji  skrutacyjnej  Pan  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie.
Jednogłośnie przyjęto komisję przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 13 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof  Majchrowicz,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Krzysztof  Traciak,  Beata
Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.

Nieobecni (2):
Wiesław Janowski, Janusz Misiora.

Komisja  Skrutacyjna  podjęła  czynności  związane  z  przeprowadzeniem  tajnego
głosowania, tj. ukonstytuowaniem się i  opieczętowaniem kart do głosowania. W związku z czym,
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.

Po przygotowaniu kart do głosowania, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Tadeusz
Opoń  przypomniał  zasady  głosowania  oraz  zaprezentował  karty  do  głosowania  i  pustą  urnę.
Następnie komisja  przeprowadziła  tajne głosowanie,  wyczytując z listy kolejno radnych,  którzy
oddawali głos za parawanem i wrzucali kartę do urny. Po czym komisja przystąpiła do liczenia
głosów, co wiązało się z ogłoszeniem przez Przewodniczącego Rady Gminy przerwy.
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Po obliczeniu głosów, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokoły Komisji
Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania, stanowiące załączniki do niniejszego protokołu.

Na ławnika do Sądu Okręgowego w Rzeszowie wybrany został  Pan Przemysław Róg,
natomiast na ławnika do Sądu Rejonowego w Ropczycach – Pani Beata Ozga. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  odczytał  uchwałę
w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych n kadencję w latach 2024 – 2027.

Uchwała Nr XLVIII.380.2023 w załączeniu.

Pan Przewodniczący Rady Gminy w imieniu swoim i Rady Gminy pogratulował nowo
wybranym ławnikom i złożył im życzenia. 

5.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił informacje z realizacji
zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  podpisała  umowę  na  dofinansowanie  zadania  obejmującego

przebudowę dróg gminnych Brzeziny Rędziny i Broniszów Zapole w ramach kompleksowej
modernizacji sieci dróg lokalnych. Zadanie dofinansowane jest z Programu Rozwoju Obszarów
Wiejskich na lata 2014 – 2020. W ramach inwestycji przebudowane zostaną dwa odcinki dróg
gminnych o łącznej długości ponad 4 km:

• Brzeziny Rędziny – odcinek od skrzyżowania z drogą powiatową o długości 1,7 km; 
• Broniszów Zapole – odcinek od drogi  wojewódzkiej  do skrzyżowania z  drogą gminną

Broniszów Dół Lasek o długości 2,6 km. 
Planowany całkowity koszt przebudowy tych dróg wynosi 3.706.000 zł. Otrzymane dofinanso-
wanie  wynosi  63,63%,  czyli  2.311.000 zł.  Gmina  w najbliższym czasie  ogłosi  przetarg  na
wykonanie tego zadania, które realizowane będzie w trybie „projektuj i buduj”. Projektowanie
przewidziane jest do końca marca 2024 r., natomiast przebudowa dróg do końca października
2024 r. 

— Na przełomie  lipca  i  sierpnia  br.  złożono  wnioski  o  dofinansowanie  zadań  inwestycyjnych
w ramach naborów z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych:

•  W ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków edycja II wnioskowano o dofinan-
sowanie na remont zabytkowego budynku dawnej szkoły podstawowej w Brzezinach –
etap I. W ramach zadania zaplanowano wykonanie remontu konserwatorskiego budynku
zabytkowej szkoły w Brzezinach. Zakres zadania I etapu obejmował będzie wykonanie
głównie  osuszenia  budynku,  czyli  izolacji  pionowej  i  poziomej  murów,  ścian  parteru,
izolację posadzki i jej odtworzenie, renowację tynków. Planowane zadanie będzie sprzyjać
przywróceniu szkole dawnych funkcji kulturalno – oświatowych. Wartość zadania wynosi
448.979 zł, w tym wnioskowane dofinansowanie w wysokości 98%. Realizacja zadania
planowana jest na 2024 r.
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•  W ramach Rządowego Funduszu Polski Ład PGR edycja VI wnioskowano o dofinansowa-
nie na modernizację oświetlenia ulicznego w miejscowości Nawsie.  W ramach zadania
zaplanowano rozbudowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Nawsie poprzez montaż
przynajmniej  80  nowych  lamp  na  całej  długości  drogi  powiatowej,  uzupełnienie  oraz
wymianę starego oświetlenia  na energooszczędne.  Wartość zadania wynosi  867 tys.  zł,
w tym wnioskowane dofinansowanie 850 tys. zł – 98%. 

•  W ramach naboru PGR Polski Ład Inwestycje Strategiczne wnioskowano o dofinansowa-
nie na termomodernizację Szkoły Podstawowej im. Sybiraków w Nawsiu. Wartość zadania
wynosi 1.734.000 zł, w tym wnioskowane dofinansowanie w wysokości 1,7 mln zł – 98%.
W ramach  zadania  zaplanowano  termomodernizację,  osuszenie  ścian,  izolację  łącznie
z posadzkami, z wymianą okien, wymianą instalacji, itd.  

•  W ramach Rządowego Funduszu Polski Ład edycja VIII wnioskowano o dofinansowanie
na  poprawę  bezpieczeństwa  mieszkańców  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  poprzez
przebudowę dróg. W ramach zadania zaplanowano przebudowę ok. 8 km dróg na terenie
Gminy  Wielopole  Skrzyńskie.  Przebudowa  obejmować  będzie  m.in.  wykonanie  dróg
o szerokości  ok.  3,5 m, wykonanie odwodnienia,  przebudowy nawierzchni  asfaltowych
oraz rozbiórki i przebudowy zjazdów i przepustów, a także oznakowanie przebudowywa-
nych dróg. Wartość zadania wynosi blisko 7 mln zł, w tym wnioskowane dofinansowanie
w wysokości 6,5 mln zł – 95%. W tej chwili aktualizowane są kosztorysy i przygotowywa-
ne nowe. Większość dróg, które będą brane pod uwagę będzie w Wielopolu Skrzyńskim. 

•  W ramach Rządowego Funduszu Polski Ład edycja VIII wnioskowano o dofinansowanie
inwestycji  pn.  „Rozbudowa Urzędu Gminy oraz remizy OSP w Wielopolu Skrzyńskim
wraz  z  zagospodarowaniem  terenu”.  W  ramach  inwestycji  zaplanowano  ocieplenie
budynku  remizy,  wykonanie  stolarki  wewnętrznej  i  zewnętrznej,  posadzek,  tynków,
zagospodarowanie  terenu  wokół  przybudówki  do  Urzędu  Gminy,  a  także  wykonanie
remontu  i  wydzielenie  pomieszczeń  biurowych  w  byłej  sali  narad  oraz  remont  toalet
w  Urzędzie  Gminy  z  przystosowaniem  dla  osób  niepełnosprawnych.  Wartość  zadania
wynosi 2.352.000 zł, w tym wnioskowane dofinansowanie w wysokości 2 mln zł – 85%.
Planowany termin wykonania tej inwestycji to 2024 rok.  

—  Na przełomie sierpnia i września Gmina Wielopole Skrzyńskie złożyła dwa wnioski o dofinan-
sowanie inwestycji z zakresu gospodarki wodno – ściekowej w ramach programu europejskiego
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia na lata 2021 – 2027. Przedmiotowe wnioski obejmują
następujące zadania:

• Budowa  i  modernizacja  infrastruktury  wodociągowej  na  terenie  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie. W ramach działania przewidziano budowę łącznie 5,5 km sieci wodociągowej
w miejscowości Nawsie, w tym 72 przyłącze (etap I obejmuje odcinek od centrum wsi
w  kierunku  Nawsie  Budzisz  do  istniejącego  wodociągu,  natomiast  etap  II  obejmuje
budynki  znajdujące  się  nad  szkołą  podstawową i  OSP Nawsie),  budowę 1,6  km sieci
wodociągowej  w  miejscowości  Wielopole  Skrzyńskie  obejmująca  kontynuację  linii
hydrantowej do budynków firm Fanum, Drespan, Drewsystem i w kierunku Nawsia oraz
modernizację stacji uzdatniania wody w miejscowości Broniszów i Glinik poprzez budowę
dwóch  wiatraków  wytwarzających  energię,  na  potrzeby  własne,  budowę  kontenerów
technologicznych, rozbudowę linii technologicznej uzdatniania wody. 
Planowana wartość całkowita projektu wynosi 6.054.000 zł, w tym dofinansowanie 85%.
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• Modernizacja oczyszczalni ścieków poprzez montaż OZE oraz budowę sieci kanalizacji na
terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie.  W ramach działania  planuje się  budowę odcinka
sieci  kanalizacji  sanitarnej  o  długości  2,4  km dla  miejscowości  Wielopole  Skrzyńskie
przysiółek Postronie – 17 przyłączy, budowę ponad 8 km sieci kanalizacji sanitarnej dla
mieszkańców Nawsia od stacji paliw Pana Reguły w kierunku budynku szkoły podstawo-
wej  w  Nawsiu  –  ok.  121  przyłączy,  budowę  2,5  km  sieci  kanalizacji  sanitarnej  dla
mieszkańców Glinika od granicy z Wielopolem w kierunku remizy OSP – ok. 30 przyłączy
– etap I. Planowana wartość całkowita projektu wynosi 17 mln zł, w tym wnioskowane
dofinansowanie ok. 14,5 mln zł. Realizacja tych inwestycji planowana jest na lata 2024 –
2026.   

—  Trwa budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi wojewódzkiej 986 Tuszyma – Ropczyce –
Wiśniowa  w  miejscowościach  Broniszów,  Glinik  i  Wielopole  Skrzyńskie.  Dobiega  końca
budowa  801  m  chodnika  dla  pieszych  na  odcinku  od  granicy  z  Gminą  Ropczyce,  który
zakończy  się  na  zjeździe  na  drogę  gminną  Broniszów  Dół  Lasek.  Zakończenie  tych  prac
przewidujemy na koniec września 2023 r. Wartość zadania wynosi 1.618.000 zł. Inwestycję
wykonuje  FHU Grzegorz  Ozga  z  Niedźwiady.  Po  zakończeniu  prac  w  Broniszowie  firma
przenosi się do Wielopola, gdzie będzie realizowany odcinek chodnika o długości 677 mb od
drogi w kierunku Nowej Wsi do Sikornika łącznie z oświetleniem. Trwa budowa chodnika
w miejscowości Glinik. Wszystkie odcinki w Gliniku kosztują prawie 1,1 mln zł i są prawie na
ukończeniu. Wykonawca już rozpoczął następne zadanie w Wielopolu Skrzyńskim, począwszy
od zakończenia chodnika przy cmentarzu na Rzegocinie do zjazdu na Postronie zakończony
zatoką postojową – odcinek 685 m. Wartość całego zadania wynosi 6,3 mln zł.

—  Został otwarty przetarg na budowę 200-kilka m chodnika w Gliniku od skrzyżowania z drogą
w stronę Krzysztoniowej Góry i Zapola glinickiego w stronę Skórówki i mostu lipowieckiego.
Najniższą ofertę złożyła FHU Grzegorz Ozga. Zadanie będzie realizowane za kwotę 400 tys. zł.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie zrealizowała zadanie pn. „Budowa oświetlenia ulicznego przy
drodze  gminnej  Brzeziny  Łęk”.  Oświetleniem  objęty  jest  również  parking  przy  kościele.
Wartość zadania wynosi 100 tys. zł. Wykonawcą była firma Elmix z Ropczyc.

—  Trwa rozbudowa Szkoły Podstawowej im. prof. Karola Olszewskiego w Broniszowie w ramach
II etapu inwestycji. Prace są na ukończeniu. Drobne prace prowadzone są w piwnicach. Brakuje
jeszcze posadzki na sali gimnastycznej. Uroczyste otwarcie i przekazanie nowej i starej części
planujemy na 1 września 2024 r. Wartość zadania – 9,8 mln zł, z czego 9,5 mln zł to dofinanso-
wanie z różnych źródeł.  Złożony został  wniosek w Ministerstwie Edukacji  na wyposażenie
szkoły na kwotę 460 tys. zł, z czego dofinansowanie 50%. Pan Wójt mówił, że na wyposażenie
potrzeba co najmniej 1 mln zł i będzie się starał o dofinansowanie z innych źródeł.

—  Zrealizowane zostało zadania pn. „Likwidacja barier architektonicznych w Szkole Podstawowej
im.  Tadeusza  Marii  Kantora  w  Wielopolu  Skrzyńskim”.  Wykonano  nowy  podjazd,  windę
zapewniającą swobodną komunikację pomiędzy piętrami budynku szkoły dla osób niepełno-
sprawnych. Inwestycja kosztowała 287.756 zł, w tym dofinansowanie z PFRON-u 110 tys. zł,
reszta pochodzi z budżetu gminy.

—  Dnia  11  września  2023  r.  rozstrzygnięto  przetarg  na  doposażenie  strefy  aktywności
w  Wielopolu  Skrzyńskim  o  dwa  ciągi  zabawowe,  wykonanie  nawierzchni  bezpiecznej,
uporządkowanie i zagospodarowanie terenu w formie nasadzeń z roślin wieloletnich do dolnej
skarpy placu zabaw. W przeprowadzonym postępowaniu wybrano ofertę wykonawcy Dr Spil
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Polska  Marcin  Kozubek  z  Katowic,  który  zaoferował  realizację  przedsięwzięcia  za  kwotę
210.563,70 zł.  Na realizację  tego zadania  uzyskaliśmy dofinansowanie z  PROW w ramach
Lokalnej Grupy Działania w wysokości 140 tys. zł. Realizacja zadania nastąpi w tym roku.

—  W  dniu  12  września  2023  r.  ogłoszony  został  przetarg  na  remont  drogi  Brzeziny  Rynek
o długości 523 mb wraz z chodnikiem i remontem obiektu mostowego. Zadanie dofinansowane
jest ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych.

—  W dniu 15 sierpnia 2023 r. odbył się Tradycyjny Odpust Wielopolski. Ukłony i podziękowania
Pan Wójt skierował w stronę Fundacji Orlen, która przeznaczyła kwotę 31 tys. zł. na organiza-
cję odpustu.

—  W  dniu  27  sierpnia  2023  r.  w  Sieniawie  w  powiecie  łańcuckim  odbyły  się  Dożynki
Województwa Podkarpackiego. Uroczystość honorowym patronatem objął Pan Prezydent. Na
uroczystości  przybyło kilkadziesiąt  delegacji  z  różnych gmin i  powiatów. Gminę Wielopole
Skrzyńskie  reprezentowała  delegacja  z  wieńcem  dożynkowym  Koła  Gospodyń  Wiejskich
Brzezinianki z Brzezin. Pan Wójt podziękował reprezentacji za udział w wydarzeniu i reprezen-
towanie Samorządu Gminy Wielopole Skrzyńskie podczas Dożynek Wojewódzkich.

—  W dniu 3 września 2023 r. w Gliniku odbyły się Dożynki Gminne. Święto Dziękczynienia za
plony rozpoczęło się uroczystą mszą świętą koncelebrowaną w intencji rolników, która została
odprawiona w kościele parafialnym pw. Św. Maksymiliana Kolbe w Gliniku. Pan Wójt wyraził
podziękowanie dla księży z dekanatu i księdza dyrektora Caritas, który wygłosił przejmujące
kazanie.  Odznaczenia  im.  Świętego  Izydora  Oracza  odebrało  trzech  rolników  z  Glinika.
W uroczystości wzięli udział: poseł Krzysztof Sobolewski, poseł Kazimierz Moskal, senator
Zdzisław Pupa, poseł Fryderyk Kapinos, radny Sejmiku Województwa Podkarpackiego Jacek
Magdoń dyrektor Biura Podkarpackiej Izby Rolniczej Wiesław Lada. Pan Wójt podziękował
wszystkim przybyłym gościom za wspólne przeżycie tej uroczystości oraz wszystkim, którzy
w jakikolwiek sposób włączyli  się w organizację tegorocznych dożynek. W imieniu swoim
i Rady Gminy podziękował też rolnikom za ich trud i zaangażowanie w pracę w rolnictwie.

                                        

6.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pan Sławomir  Górski  – Przewodniczący Rady Gminy w imieniu mieszkańców Glinika
zwrócił się o przywrócenie schodów do sklepu GS, które zostały zlikwidowane wskutek budowy
chodnika przy drodze wojewódzkiej, a które służyły mieszkańcom od 50 lat.  W chwili  obecnej
mieszkańcy muszą chodzić naokoło, na most, a schody były ułatwieniem dojścia do sklepu. 

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  wyjaśnił,  że  schody  były
wykonane nielegalnie, bez pozwolenia. Mówił, że schodów w projekcie nie ma i prawdopodobnie
nie  będzie.  Nie  będzie  również  ingerował  w  pas  drogowy  drogi  wojewódzkiej,  bo  takich
możliwości nie ma. Aktualnie ze względu na to, że chodnik przesunięty został przynajmniej 2,5 m
od krawędzi jezdni, na wykonanie schodów, które by spełniały wymogi bezpieczeństwa nie pozwoli
Rejon  Dróg  Wojewódzkich.  Jeżeli  Zarząd  Gminnej  Spółdzielni  wystąpi  o  wybudowanie  tych
schodów  to  możemy  wystąpić  do  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  o  wydanie  warunków.  Jeżeli
warunki zostaną wydane to schody możemy wykonać, ale czy to ma sens? Tłumaczył, że dojście do
sklepu jest od strony drogi gminnej. Podobna sytuacja jest ze zjazdem na łąkę, gdzie prowadzone są
rozmowy w celu wykupienia tej łąki.             

15



Pan  Zbigniew Gąsior  –  radny  z  Brzezin  poparł  przywrócenie  schodów do  sklepu  GS
w Gliniku.  Argumentował  swoje  zdanie  tym, że  mieszkańcy mieli  blisko do sklepu,  projektant
powinien je  uwzględnić.  Następnie pytał  czy Wójt  orientował  się w podjętym ostatnio temacie
budowy dróg betonowych.

Pan Wójt ponownie powtórzył, że nie ma możliwości przywrócenia schodów do sklepu GS
w Gliniku,  ponieważ  nie  będą  one  zgodne  z  przepisami  prawa  i  nie  będą  spełniać  wymogów
bezpieczeństwa. Ani Gmina ani Rejon Dróg Wojewódzkich nie będzie inwestować w te schody.
Mówił również o schodach do jednego z mieszkańców Glinika, które zostały w pasie drogowym
i  być  może  zostaną  usunięte.  Odnośnie  dróg  betonowych  Pan  Wójt  przyznał,  że  tematu  nie
rozeznał  z uwagi  na nadmiar  spraw i  obowiązków, braki  kadrowe,  sezon urlopowy. Z rozmów
z wójtami i burmistrzami, którzy robią dużo dróg betonowych wynika,  że na drogi wypełnione
betonem po paru latach trzeba kłaść asfalt, bo beton się tam kruszy, ale obecnie są inne metody
zacierania betonu i być może by się nie kruszył.  

Radny  Pan  Zbigniew  Gąsior  proponował  odsłuchać  nagranie  programu  telewizyjnego,
gdzie wójt jednej z gmin wypowiadał się w temacie dróg betonowych. 

Zgodził się z taką propozycją Pan Wójt. Mówił, że można zaprosić nawet przedstawiciela
firmy, która wykonuje drogi w technologii betonowej celem przedstawienia ewentualnie kosztory-
sów związanych z budowaniem takich dróg. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.

Brak pisemnych interpelacji i zapytań radnych na sesji i w okresie międzysesyjnym.

8. Wnioski (w tym wnioski Komisji Rady Gminy) i sprawy różne.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo mieszkanki Brzezin,
która w imieniu użytkowników drogi gminnej nr 373/2 mieszczącej się w Brzezinach Baj zwróciła
się z prośbą o ujęcie tej drogi w bieżących pracach remontowych, doprowadzenie nawierzchni do
odpowiedniego  stanu  technicznego  i  położenie  masy  bitumicznej,  aby  droga  mogła  służyć  na
dłuższe lata użytkowania. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Pan Przewodniczący
skierował  niniejsze  pismo  na  posiedzenie  Komisji  Rozwoju  Gminy,  Rolnictwa  i  Ochrony
Środowiska. 

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin poparł niniejsze pismo. Proponował, aby cała Rada
obejrzała drogi w terenie. Zasygnalizował uwagi mieszkańców, że na jednych drogach kładzie się
asfalt na asfalcie,  mimo że droga jest przejezdna w nawierzchni asfaltowej,  natomiast o innych
drogach zapomina się całkowicie i sypie się żwir, który jest marnowany przy każdej ulewie. 
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Pan Wójt odniósł się do wniosku mieszkanki Brzezin. Mówił, że nie jest to strategiczna
droga. Przy tej drodze są trzy gospodarstwa domowe, z czego jedno dojeżdża inną drogą. Jest to
droga dojazdowa głównie do pól. Pewne prace zostały wykonane na tej drodze, a w 2020 r. odcinek
drogi  był  realizowany  ze  środków sołeckich.  Droga  mogłaby  pełnić  rolę  alternatywnej,  gdyby
droga  powiatowa  była  nieprzejezdna.  Pan  Wójt  potwierdził,  że  asfalt  kładzie  się  na  asfalt  na
drogach strategicznych,  jak Brzeziny Bukowina – Mała,  a  ta  droga  taką nie  jest.  Nie negował
potrzeby modernizacji ww. drogi, ale zaznaczył, że potrzebne są na ten cel duże środki, a nie na
wszystko nas  w tym momencie  stać.  Podkreślił,  że  w pierwszej  kolejności  musimy asfaltować
drogi, które prowadzą do wielu domów, są drogami strategicznymi i przejazdowymi z miejscowości
do miejscowości. Zaznaczył, że pieniądze z Polskiego Ładu jeżeli zostaną przyznane, przeznaczone
zostaną  w  zdecydowanej  większości  na  drogi  w  Wielopolu  Skrzyńskim,  ponieważ  na  terenie
Wielopola  Skrzyńskiego  tych  dróg  ostatnio  nie  było  robionych  i  mieszkańcy  Brzezin  muszą
odpuścić. 

Pan Tadeusz Kopala  –  radny z Wielopola  Skrzyńskiego upominał  się o  budowę drogi
w kierunku Wytrząski na prawo w dół prowadzącej do dwoje chorych mieszkańców, gdzie pewne
prace geodezyjne zostały poczynione. 

Pan Wójt przychylił się do realizacji powyższej drogi. Zaznaczył, że w tamtym terenie jest
więcej dróg do wykonania, jak np. Sośnice Rzeki, która to droga jest przygotowana do asfaltowa-
nia. Mówił o odcinku 200 m k. Dudniacza, który też wymaga realizacji, droga na Sośnicach. 

Radny Pan Tadeusz Kopala dodał, że o te drogi, które Pan Wójt mówił nie upomina się
z uwagi na to, że są one planowane z Polskiego Ładu. 

Ponownie  głos  zabrał  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy,  który  zaapelował  do  organu
prowadzącego  oświatę  o  dodatkową  pomoc  w  klasie  zerowej  w  Gliniku,  z  tego  względu,  że
w grupie liczącej 18 dzieci jest sama pani nauczycielka, nie ma drugiej osoby do pomocy. Ciężko
jest upilnować taką grupę, szczególnie gdy dziecko wyjdzie do toalety. 

Pan Wójt odesłał  Pana Przewodniczącego w tej sprawie do pani dyrektor szkoły, która
zapewnia  zatrudnienie  w  szkole.  Z  wiedzy  Wójta  wynika,  że  pani  dyrektor  złożyła  wnioski
w Urzędzie Pracy o dofinansowanie zatrudnienia pomocy dla nauczyciela. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że liczy na poparcie Wójta, w razie gdyby pani dyrektor
chciała go odesłać z tym tematem z powrotem do Pana Wójta.

9. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z  obrad  XLVI  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu  Skrzyńskim z  dnia  27  lipca  2023 r.
Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  10 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
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―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 10 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (10):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Tadeusz  Kopala, Krzysztof

Majchrowicz, Tadeusz Opoń, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
Nieobecni (5):                                                                                                                        
Wiesław Janowski, Janusz Kipa, Janusz Misiora, Rafał Panocha, Beata Wiśniewska.

Kolejno  Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu
z obrad XLVII Nadzwyczajnej  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 10 sierpnia
2023 r. Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  10 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 10 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (10):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Tadeusz  Kopala, Krzysztof

Majchrowicz, Tadeusz Opoń, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
Nieobecni (5):                                                                                                                        
Wiesław Janowski, Janusz Kipa, Janusz Misiora, Rafał Panocha, Beata Wiśniewska.

10. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji i dokonał zamknięcia XLVIII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim. Sesja trwała do
godz. 1650.

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji zapisane na płycie DVD oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=XIPkJQNqups

                                                                                                     

Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                               mgr Sławomir Górski
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